
 
 

Agenda voor de Algemene Ledenvergadering 

van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

 

Datum:  Zaterdag  3 juni 2023 
Aanvang:  11.00 uur 

Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2b, 4133AX Vianen 
 

1.   Opening en welkom 

 
 2.     Mededelingen, ingekomen en uitgegaan 

                 
 3.     Verslag vorige vergadering 11 juni 2022 

• Verslag ALV 2022 – bijl. 1 

• Besluiten en Actiepunten ALV 2022 Bijl. 2 
 

 4.    Jaarverslag Secretaris 2022-2023 Bijl. 3 
 

 5.    Jaarverslag Onderwijsadviseur 2022-2023 Bijl. 4 
 
 6.    Jaarverslag Wedstrijdzaken 2022-2023 Bijl. 5 

 
 7.    Jaarverslag Penningmeester medio 2021-ultimo 2022 

• Resultatenrekening – bijl. 6 
• Balans – bijl. 7 
• Toelichting – bijl. 8 

 
 8. Verslag van de Kascommissie en benoeming nieuw lid van de commissie 

• Verslag kascommissie – decharge bestuur 
• Nico Verhaar is aftredend, Hans van Putten blijft lid. Maaike van 

Ommen (reserve-lid) wordt lid en een nieuw reserve-lid moet door 

de vergadering worden benoemd.  
 

 9. Bestuurssamenstelling 
     Karla Peijs en Conny ten Cate zijn aftredend 

• Het bestuur stelt voor Karla Peijs te herbenoemen 

• Het bestuur stelt voor Conny ten Cate te herbenoemen 
• Als nieuw bestuurslid wordt door het districtsbestuur voorgedragen 

Maurice Goossens (beoogd penningmeester) 
       Eventuele tegenkandidaten kunnen tot 1 week vóór de vergadering 
       worden aangemeld bij de secretaris. 

 
10.  Organisatie district 

 
11.  Begroting 2023  

• Begroting 2023 – bijl. 9 

• Toelichting – bijl. 10 
 

12.  Enquête “Hoe staat mijn club ervoor”  
• Verslag enquête – bijl. 11 
• Korte presentaties door resp. BC Utrecht Oost en Houtense BC 

BOD’84 
  

13.  Districtsactiviteiten en beleidsvoornemens  
• Districts Parencompetities 



 
 

Agenda voor de Algemene Ledenvergadering 

van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

 

• Districts Viertallencompetities 
• Spelpeilontwikkeling 

• Kaderopleidingen 
• Kaderdagen 
• Beleidsvoornemens / Aanzet Beleidsplan – bijl. 12 

 
 

14.  Vragen Bridgeclub DDS – bijl. 13 
• Ruitenboer/Ruitenvrouw toernooi 
• Aanpassingen clubwebsite 

 
15.  BridgeBond ALV en congres 

• 25 november 2023 
       

16.  Datum volgende ALV 
• Zaterdag 1 juni 2024 

 

17.  Rondvraag en wvttk 
 

18.  Sluiting 
 
 

20 mei 2023 
Conny ten Cate 

Secretaris/webmaster 

 
Bijlagen 1-13 

 
 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2


 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering  
District Utrecht van de NBB 

                                                                   BIJLAGE 1 - Pagina 1 van 4 
          C O N C E P T 

 

Datum:  Zaterdag  11 juni 2022 

Aanvang:  11.00 uur 

Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2b, 4133AX Vianen 

 

Aanwezig: Agnes Wesseling en Herman Post (BC Oog in Al), Adri van de Braak en Theo van den 

Brandhof (VBV Veenendaal), Hans van Putten (kascommissie), André de Wit (BC Vianen), Saskia 

Verminnen en Mariëlle Kneepkens (SBC Dombo), Florry Kuijper en Pieter van der Meulen (B3R 

Harmelen), Jos Groot en Rien Verbeek (BC Het Witte Huis), Gerrit Bruggink (BC Nieuwegein), Marc 

Kuijpers (BC Star), Gerard Loeber (BC Concordia ‘86/BC Open Kaart), Nellie Birkhoff (BC ’80), Wim 

de Jong (BC Sans Atout), Agatha van Baalen, Annemieke Roos en Petra de Jong (BC Woerden), Joke 

Ederveen (BC DDS), Bert Schmittmann (BC Wilhelminapark/BC Utrecht Oost) Barbara van Dijk en 

Ciska Zuur (erelid), Jan Peter Pals (BC Bilthoven), Harry Janssen (oud bestuurslid), Karla Peijs, 

Conny ten Cate, Marieke Lejeune, Gijs Mast, Martin Slagmolen (districtsbestuur), Christa Feddema 

en Yordi Schouten (DKL). 

Afwezig m.k.: NRBC Gansfort, BC Kornebridge, BC Bilthoven, BC APIHbuiten, BC Lingewaal, DS’16, 

BC Zenderstad, B.V. Alert, BC Houten, BC Maartensdijk, BC VOG de Linge 

 

1. Opening 

  Karla heet een ieder van harte welkom. 

 

2. Mededelingen, ingekomen en uitgegaan 

Ingekomen: Verklaring Kascommissie d.d. 23 mei 2022 

        Geboortekaart Rosa Verbeek. 

 

3. Verslag vorige vergadering 4 september 2021 

  . Verslag ALV 2021 goedgekeurd 

    N.a.v. punt 12 - Dupliceren 

    Gerard Loeber: Vraagt naar de dupliceerkosten voor de clubs. 

    Gijs Mast: Uitsluitend voor bijzondere gelegenheden, dan €0,10 per spel. 

          . Besluiten en Actiepunten ALV 2021 goedgekeurd 

 

4. Jaarverslag secretaris 2021-2022 

  Kerngetallen: Spelpeilontwikkeling 2021-2022 is afgebroken. 

 

 5.   Jaarverslag Onderwijsadviseur 

  Geen opmerkingen 

 

 6.   Jaarverslag wedstrijdzaken 2021-2022 

  Toekomstdrive aanvulling:   Winnaars: beginnerslijn Carla en Hubert Suijkerbuijk, 

   gevorderden Margaret van Tol en Aad Kouwenhoven. 

 

 7.   Financieel 

 . Verzoek Boekjaar wordt Kalenderjaar 

    Gijs Mast legt uit dat i.v.m. de nieuwe BTW-regeling voor sportverenigingen 

    (omzet >€20.000: BTW-plichtig, omzet <€20.000: KOR/niet BTW-plichtig) 

   het praktischer is het boekjaar gelijk te maken aan het kalenderjaar. 

    Gevolg is dat huidig boekjaar dient te worden verlengd tot einde 2022. 

    De statuten vermelden reeds een boekjaar=kalenderjaar. 

    Besluit: De vergadering gaat akkoord met de aanpassing: 

    “boekjaar wordt kalenderjaar” en de verlenging van het huidige boekjaar 

    naar einde 2022. 

  Herman Post vraagt wat de gevolgen van de nieuwe BTW-regeling zijn voor het district. 

  Gijs: De verwachting is dat voor 2022 de omzet niet boven €20.000 zal uitkomen.  

  Indien dit wel het geval is zullen we BTW moeten gaan heffen over de 

  inschrijfgelden van diverse competities, hetgeen nadelig is voor de deelnemers. 

 



 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering  
District Utrecht van de NBB 

                                                                   BIJLAGE 1 - Pagina 2 van 4 
 

 . Jaarverslag penningmeester 

   Resultatenrekening, balans en Toelichting jaarrekening 2021-2022 

    Gijs licht een en ander mondeling toe (zie Toelichting Jaarrekening).  

Herman Post: Het district heeft een hoge reserve op de balans, zouden we daar een 

  bestemming voor kunnen vinden? 

  Gijs: Een aantal jaren geleden is dezelfde vraag gesteld in de ALV.  

  Momenteel teren we wel in en ook de aankondiging van de BridgeBond dat de retributie 

  aanzienlijk zal worden verlaagd zal gevolgen hebben.  

  Er zullen nieuwe contracten voor de districten worden opgesteld waarin o.a. een 

  inspanningsverplichting zal worden opgenomen. 

  We wachten de plannen van de BridgeBond af.  

 Actie Gijs: Maakt een beleidsnotitie inzake afbouw reserve. 

 

 8.   Verslag van de Kascommissie, het verlenen van décharge aan het bestuur, 

       benoeming nieuw lid én nieuw reserve lid van de commissie.  

  Omdat het boekjaar wordt verlengd tot einde 2022, gaat de vergadering ermee akkoord dat 

  de huidige kascommissie aanblijft en wordt geen nieuw lid/reserve lid benoemd. 

  Er kan ook nog geen décharge worden verleend. 

  Besluit: De huidige kascommissie blijft aan tot de volgende ALV. 

 

9.   Bestuurssamenstelling 

 Karla dankt Marieke Lejeune voor haar bijdrage de afgelopen 2 jaren.  

  Karla legt uit dat werken met DKL’s buiten het bestuur niet goed bevallen is. 

  Derhalve worden als nieuw bestuurslid door het districtsbestuur voorgedragen: 

 . Christa Feddema (DKL Viertallencompetities)  

 . Yordi Schouten (DKL Parencompetities) 

  Karla vraagt de vergadering of er mensen zijn die bezwaar maken. 

 Harry Janssen vindt dat DKL’s niet in het bestuur thuishoren omdat de uitvoerder dan 

  zichzelf bestuurt. Enkele jaren is geleden aangekondigd dat het district met meer dan 

  2 DKL’s wilde gaan werken; zet je die dan ook allemaal in het bestuur? 

  Karla begrijpt de zorgen van Harry en legt uit dat er niet meer dan 2 DKL’s zullen komen 

  en dat de uitvoerders alleen dus geen meerderheid in het bestuur zullen vormen. 

  Petra de Jong: Het is een idee om alle DKL’s tezamen 1 stem te geven in het bestuur. 

  Ciska Zuur is het eens met de DKL’s in het bestuur. 

  Besluit: Christa Feddema en Yordi Schouten worden bij acclamatie aangenomen als lid van  

                      het districtsbestuur. 

 

10. Organisatie district 

  Gijs deelt mee dat het districtsbestuur volgens het organigram zal gaan werken. 

  De leden van het dagelijks bestuur hebben ieder een aantal portefeuilles/commissies naast 

  hun initiële bestuursfuncties toebedeeld gekregen. De onderwijsadviseur verzorgt de SPO. 

  In de Commissie Wedstrijdzaken zullen de coördinator wedstrijdzaken, de DKL’s én de  

  coördinator kaderopleidingen nauw samenwerken om de diverse competities en opleidingen 

  in goede banen te leiden en op elkaar af te stemmen. 

  Gerard Loeber vraagt hoe de clubs de clubadviseur benaderen; hij zou namelijk graag 

  advies willen over hoe het teruglopende aantal clubleden tegen te kunnen gaan. 

  Ed Nijhuis zegt dat het teruglopen van ledenaantallen een landelijk probleem is en dat 

  voor dit probleem beter contact kan worden gezocht met Tom van Wijk (BridgeBond). 

  Saskia Vernimmen: Dombo is een vrij jonge club (gem. 40 jaar) en doet heel veel met 

  jeugd. Het probleem is dat de jeugd zich niet thuis voelt bij andere clubs omdat ze 

  niet tegen “opa en oma” willen spelen. 

  We zouden moeten proberen meer te vissen naar 40- en 50-plussers. 

  Rien Verbeek: Het beleid van de BridgeBond heeft in 50 jaar alleen maar geleid tot 

  veel minder jeugdspelers. 

  Bert Schmittmann: Clubs zouden beter moeten samenwerken en wellicht gezamenlijk 

  zo snel mogelijk tot 3 lijnen moeten komen. 

  Joke Ederveen vindt ook dat de kracht bij de 3de lijn ligt. Het is heel belangrijk veel 

  ruimte te geven aan instappers. 

  Karla vertelt dat de bezoeken aan verenigingen, b.v. ter gelegenheid van de uitreiking van 
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     een Kei, vaak leiden tot interessante gesprekken.  

  Via de website van het district kan een ieder contact opnemen met de clubadviseur. 

  Gerard Loeber vraagt wat het verschil is met voorheen wat betreft wedstrijdzaken. 

  Marc Kuijpers vindt het raar dat de secretaris de portefeuille wedstrijdzaken heeft en ziet 

          in de organisatie wedstrijdzaken geen verschil met voorheen. 

  Conny: het is niet zo dat de portefeuille Wedstrijdzaken per definitie bij de secretaris 

  ligt; alle portefeuilles zijn verdeeld over personen. Zoals de verdeling van de portefeuilles 

  momenteel is, is voor nu de meest logische, maar in de toekomst zal de verdeling wellicht  

   anders zijn. 

   Het verschil met voorheen is dat de taken verdeeld zijn over meerdere personen en dat bij 

  een aantal zaken meerdere personen betrokken zijn; goede coördinatie is derhalve van  

  belang. 

  Joke Ederveen merkt op dat zij dit juist mooi geregeld vindt. 

  Barbara van Dijk stelt voor om een periode van 1 jaar zo te werken.  

  Karla merkt op dat het toewijzen van functies/portefeuilles een zaak van het bestuur is.   

                           

11. Districtsactiviteiten en beleidsvoornemens 

   Districts Parencompetities 

  Yordi: Er zijn weer 4 parencompetities gepland, alle in dezelfde opzet als voorheen. 

  De 60+ Paren op woensdag in Utrecht, de Open Paren op zondag en de 

  Gemengde Paren op zaterdag, beide in Vianen. 

  Verder zullen de Vrouwenparen verhuizen naar de woensdag en teruggaan naar Vianen. 

  Binnenkort worden alle leden van het district via de Nieuwsbrief op de hoogte gebracht 

  en uitgenodigd. 

        Districts Viertallencompetities 

  Christa: Inmiddels hebben alle clubs de uitnodiging tot inschrijving ontvangen en  

  zijn ook de eerste aanmeldingen binnen. 

  De clubs is gevraagd uiterlijk 30 juni hun opgave te doen. 

  Het streven is nog steeds naar kleinere poules en dus minder wedstrijden, echter vanwege 

  het stopzetten van de competitie vorig seizoen starten we in feite hetzelfde als vorig jaar. 

  De indeling van de poules is afhankelijk van het aantal inschrijvingen. 

  Agatha van Baalen vraagt of er kosten zijn indien een team vóór aanvang van de 

  competitie zich terugtrekt. 

  Christa: Hier zijn geen kosten aan verbonden. 

  N.B. Conny: Bij nader inzien blijkt dat volgens de reglementen bij terugtrekking van een  

    team nadat de inschrijvingstermijn is verstreken, de inschrijfkosten ad €20 verschuldigd 

  blijven. 

  Marc Kuijpers zegt dat vanwege de onzekerheid van de deelname in de tweede divisie 

  het voor hem waarschijnlijk niet mogelijk is hieraan te voldoen. 

  Christa houdt hierover contact. 

   Jos Groot wil graag hetzelfde schema voor alle teams van HWH. 

  Christa zal hier uiteraard haar uiterste best voor doen. 

  Districtsbeker 

  Christa: Binnenkort worden alle clubs uitgenodigd deel te nemen; ook via de Nieuwsbrief. 

  De loting voor de wedstrijden zal in september plaatsvinden. 

 Spelpeilontwikkeling 

  Martin: De opzet van de cursussen zal hetzelfde zijn als in vorige jaren, zij het met minder 

  modules. De uitnodigingen volgen. 

 Kaderopleidingen 

Conny: In het najaar staat de cursus CA (Clubarbiter) op het programma. De cursus CO+ 

(Cluborganisator+) is voor 2023 gepland. 

Toekomstdrive 

Conny: Ook in 2023 zal het district de organisatie van de Toekomstdrive op zich nemen. 

  Kaderdagen 

        De Kaderdag Bridgedocenten is gepland 3 december 2022. 

 Het plan is om de Kaderdag Arbiters te splitsen in Organisatoren en Arbiters. 

  T.z.t zullen de clubs hiervoor worden uitgenodigd. 

   Beleidsvoornemens 

          . Statuten 

    Voor de modelstatuten is het nog wachten op de BridgeBond. 
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  . De vergadering wordt gevraagd op voorhand het concept HHR goed te keuren. 

    Er zullen wellicht nog enkele wijzigingen moeten worden aangebracht i.v.m. de 

     verwijzing naar artikelen in de nieuwe statuten. 

    Besluit: De vergadering gaat akkoord met het opgesteld HHR en geeft het bestuur 

                 toestemming het HHR aan te passen aan de nog op te stellen statuten. 

 

12.  Begroting 2022-2023 

  Vanwege de verlenging van het boekjaar 2021-2022 is ook de begroting aangepast en 

  verlengd tot einde 2022 en zijn de cijfers van de eerder gemaakte begroting grosso modo 

  met 50% verhoogd. 

  Gijs licht de begroting mondeling toe (zie Toelichting Verlengde Begroting).  

  Besluit: De vergadering gaat akkoord met de Verlengde Begroting 2021-2022    

 

13.  Korte presentatie “Viertallen voor nieuwe bridgers”  

  Gezien de sinds 2016 dalende trend in deelnemers aan de viertallencompetitie en naar 

  aanleiding van vragen gesteld tijdens de bijeenkomst in juli 2021 komen wij tot de vraag: 

  “Hoe kunnen we beginnende bridgers en huidige niet-viertallende bridgers enthousiast 

  maken voor viertallencompetitie?”. 

  B.v. door alle nieuwe bridgers ook te leren viertallen door theorie en praktijk van 

  viertallenbridge onderdeel van de docentenopleiding en van de basiscursus voor nieuwe 

  bridgers te maken. De CLO (Commissie Lerarenopleiding) heeft inmiddels toegezegd de 

  wedstrijdvorm viertallen in de basiscursus op te nemen; ook heeft Martin tijdens de Kaderdag  

  de Bridgedocenten aangegeven hoe viertallen bekend te maken bij beginners. 

  Ook de clubs/clubdocenten zouden hierin een rol moeten spelen. 

  Christa geeft, wat betreft de niet-viertallende bridgers, een aantal ideeën: 

  - Het creëren van een instapklasse met de volgende kenmerken: 

. poules van 4 teams om het aantal wedstrijden te beperken 

. teams besluiten zelf wie ze wanneer opstellen 

. regionale indeling, waardoor “weerzin” tegen lange afstanden afneemt 

. clubs bepalen zelf onderling hoeveel spellen ze per wedstrijd willen spelen 

. clubs bepalen zelf onderling waar en wanneer zij “life” spelen, doch wel met 

  vastgesteld uiterste datum 

. begeleiding het vanuit de clubs zelf, evt. beroep op vrijwilligers uit het district 

. geen promotie/degradatie 

  Doel is om “niet-viertallers” kennis te laten maken met extern viertallen en ze 

  enthousiast te maken voor latere deelname aan de districtscomp.; instroom 2de kl. 

- Een optie is om verenigingen van nevendistricten hierbij te betrekken; contacten in dit 

  kader zijn al wel gelegd, maar nog niet geconcretiseerd. 

Draagvlak creëren voor viertallen is van cruciaal belang.  

Oproep aan een ieder: We denken en werken gezamenlijk, district én verenigingen, 

aan het plan “Nieuwe Generatie Viertallers” en we komen in het najaar hiervoor bijeen. 

Actie: Conny maakt op de een nieuw bericht “Nieuwe Generatie Viertallers”, waarin alle 

informatie zal worden geplaatst. 

14.  BridgeBond ALV en congres 

        26 november 2022 

 

15.  Datum volgende ALV 

        3 juni 2023 

 

16.  Rondvraag en wvttk 

  Geen 

 

17.  Sluiting 

  Karla dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 

 

14 juni 2022 

Conny ten Cate 

Secretaris/webmaster 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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          C O N C E P T 

 

Datum:  Zaterdag  11 juni 2022 

Aanvang:  11.00 uur 

Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2b, 4133AX Vianen 

 

 

 

Financieel 

 Besluit: De vergadering gaat akkoord met de aanpassing: 

    “boekjaar wordt kalenderjaar” en de verlenging van het huidige boekjaar 

    naar einde 2022.   

 Actie Gijs: Maakt een beleidsnotitie inzake afbouw reserve. 

   Besluit: De huidige kascommissie blijft aan tot de volgende ALV. 

 

Bestuurssamenstelling  

 Besluit: Christa Feddema en Yordi Schouten worden bij acclamatie aangenomen als lid van  

                      het districtsbestuur. 

                           

Beleidsvoornemens    

        Besluit: De vergadering gaat akkoord met het opgesteld HHR en geeft het bestuur 

                 toestemming het HHR aan te passen aan de nog op te stellen statuten. 

 

Begroting 2022-2023   

 Besluit: De vergadering gaat akkoord met de Verlengde Begroting 2021-2022    

 

 “Viertallen voor nieuwe bridgers”    

Oproep aan een ieder: We denken en werken gezamenlijk, district én verenigingen, 

aan het plan “Nieuwe Generatie Viertallers” en we komen in het najaar hiervoor bijeen. 

Actie: Conny maakt op de een nieuw bericht “Nieuwe Generatie Viertallers”, waarin alle 

informatie zal worden geplaatst. 

 

 

 

 

14 juni 2022 

Conny ten Cate 

Secretaris/webmaster 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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Woord van de voorzitter: 
Beste bridgevrienden, 

Waarschijnlijk vergaat het u net als mij: we bridgen weer alsof er nooit een 
pandemie was. Maar de gevolgen zien en voelen we nog steeds. Sommige leden 

hebben we niet meer teruggezien, anderen komen alleen op de feestjes. De 
wedstrijden die we organiseren lijden onder verlies aan belangstelling. 
Gemeenten vragen soms fors hogere bedragen voor hun accomodaties, de 

Bridgebond moest inkrimpen. Dat laatste heeft gevolgen voor de districten, er 
worden zaken naar het District geschoven, die de Bond niet meer kan behappen. 

Wel begrijpelijk bij de huidige bezetting van de Bond. 
Over onze competities kunnen we eigenlijk niet klagen, een van de competities, 
de damesparen, komt in de gevarenzone. Dames, breng je vriendinnen mee, we 

duiken bijna onder een minimum. 
Hoewel er weer nieuwe leden lijken te komen, heeft ook de Bond last van minder 

leden, vooral financieel, dat merken we. Maar laten we niet overdrijven, de 
verhogingen waarover we praten overschrijden meestal niet de prijs van één 
cappuccino. We zouden Bond erg missen als die er niet meer zou zijn. Dus, 

clubbestuurders, besluit niet te lichtvaardig om dan maar zonder Bond verder te 
gaan.  

Nieuwe leden, kader (wedstrijdleiders, arbiters, mensen die DKL kunnen zijn), 
we hebben de Bond erbij nodig. 
Ik wens u nog een buitengewoon plezierig seizoen verder en misschien zie ik u 

op de ALV. 
Karla Peijs 

 

 

Samenstelling bestuur 

Het bestuur bestond in het verslagjaar uit: 

Naam Functie Benoemd Aftredend Herbe-
noembaar 

Karla Peijs Voorzitter 2020 2023 ja 

Gijs Mast Penningmeester 2021 2024  

Conny ten Cate Secretaris 2017 2023 ja 

Martin Slagmolen Onderwijsadviseur 2012 2024  

Christa Feddema DKL-viertallencomp. 2022 2025  

Yordi Schouten DKL-parencomp. 2022 2025  

 
 

Ereleden 

Barbara van Dijk - Hage (november 2003) 

Ciska Zuur (september 2019) 

 

 

 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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Onderscheidingen 

Er zijn 8 keien toegekend en inmiddels 7 uitgereikt. 

Een Kei is uitgereikt aan: 

Jan Groenewegen (BC Bilthoven) 23 augustus 2022 

Guus van Wijk (BC Bilthoven) 23 augustus 2022 

Gerdi van Eeden (BC Larsheim) 1 september 2022 

Nico Verhaar (BC Concordia ’86) 4 oktober 2022 

Theo Sluis (BC Hestia) 24 november 2022 

Hans Wisman (BC Hestia) 8 december 2022 

Alexander van der Garden (BC Maarn)  9 mei 2023 

 

A.L.V., Besturendrive/Dank-je-wel-drive en 

Nieuwjaarsdrive/Vrijwilligersdrive 

We zijn weer terug op het oude honk in Vianen. 

Tijdens de ALV hebben we afscheid genomen van bestuurslid wedstrijdzaken 

Marieke Lejeune, die vanwege haar nieuwe baan, het werk voor de provincie én 

het voorzitterschap bij BCO, te weinig tijd overhield voor het district. 

Voor haar in de plaats zijn de twee nieuwe DKL’s: Christa Feddema en Yordi 

Schouten, in het bestuur aangetreden. 

De Besturendrive werd namens BC Oog in Al gewonnen door Agnes Wesseling en 

Herman Post; de wedstrijdleiding was in handen van Harry Janssen. 

Alle districten zullen in de toekomst aanzienlijk minder retributie ontvangen, het 

bestuur heeft derhalve besloten om slechts één feestdrive te handhaven. Niet 

alleen vanwege de kosten, maar ook omdat de drives, door het verplaatsen van 

de ALV naar het eind van het seizoen, te dicht op elkaar werden gehouden. 

 

Kerngetallen 2020-2023 

 2019-2020 2020-2021 2021- 

2022 

2022- 

2023 

Leden 
• Ereleden 

• Verenigingen 
(totaalclubs) 

• Verenigingsleden 

(incl. recreatie-clubs) 

 
2 

67  
 
7309 

per 1.1.19 

 
2 

67 
 
7315 

per 1.1.20 

 
2 

68 
 
6677 

per 1.1.21 

 
2 

68 
 
6233 

Per 1.1.22 

Onderscheidingen 
• Kei 

• Stuur 

 
6 

0 

 
3 

0 

 
4 

0 

 
8 

0 

Viertallencompetities 

• Teams 
viertallencompetitie* 

• Teams districtsbeker 

 

 
74 
21 

Online 2x 

 
32 en 39 
16 

Viertallen 

afgebroken 
59 
16 

     Instap- 

     klasse 
53    -    4 
16 

Parencompetities* 
• Open paren 
• Gemengde paren 

• 60+ paren 
• Vrouwen paren 

 
36 
40 

103 
33 

Online 2x 
21 en 19 
0   en 27 

44 en 43 
19 en 19 

 
24 
29 

72 
23 

 
26 
27 

77 
15 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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Technische opleidingen 

• Cluborganisator CO 
• Clubarbiter 

• BVC 
• CLB 
• BVC/CLB combi 

• NBBR-I en NBBR-II 

 

 
 

11 
 
 

8    

Online 

 
 

2 
7 
12 

0 

 

15 

 

7 
12 

Spelpeilontwikkeling 

• Speelniveaus 
• Speellocaties 
• Modules 

• Deelnemers 

     G&O** 

4       -  3 
4       -  2 
9       -  3 

120   - 83 

Afgelast 

 
 
 

Afgelast  

3 
3 
4 

57 

Kaderdagen 
• Arbiters 

• Docenten 

  
0 

49 

 
0 

20 

 
26 

36 

 

De kerngetallen verenigingen en verenigingsleden zijn ontleend aan de 

statistieken van de BridgeBond en hebben betrekking op de stand van zaken per 

1 januari; voor het seizoen 2022/2023 zijn dat dus de cijfers per 1.1.2022.  

Opgeheven per 1 juni 2022 is TC De Slempers, Driebergen; bondslidmaatschap 

opgezegd per 31 december 2022 hebben BC Eck en Wiel (te klein geworden) en 

TC Woensdagbridge Vleuten (vanwege fusie met niet-aangesloten club); bezig 

met fuseren zijn BC Alert en BC Culemborg, beide te Culemborg. 

*Getallen ontleend aan de uitslagenservice seizoen 2022/2023. 

**G&O – staat voor district Gooi- en Ommeland.  

 

Clubadviseur 

Om een beter inzicht te krijgen in hoe het ervoor staat bij onze clubs hebben we 

in februari/maart een enquête gehouden. Het merendeel van de clubs heeft 

zwaar te leiden gehad onder de pandemie. Gemiddeld is het ledenaantal met 

20% afgenomen. Hier en daar is er wel sprake van lichte aanwas, maar over het 

algemeen is het erg moeilijk nieuwe leden te werven. 

Toch zijn er ook clubs die het fantastisch doen, laten we daar goed naar kijken. 

Vooral alle verhalen en suggesties zijn de moeite waard om van te leren. 

Voor alle vragen en antwoorden in de enquête kunt u terecht op onze website. 

 

Onderwijsadviseur 

Zie bijlage 4 

Wedstrijdzaken 

Zie bijlage 5  

Penningmeester 

Zie bijlagen 6,7 en 8 

 

Conny ten Cate 

Secretaris/webmaster 

19 mei 2023 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
https://2.bridge.nl/387-2/
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De onderwijsadviseur heeft als opdracht om de mogelijkheden voor het leren van bridge en de door-

stroming naar de clubs te bevorderen en de relatie tussen NBB-clubs en bridgeonderwijs te versterken. 

Hij zorgt ervoor dat clubs en docenten elkaar weten te vinden.  

 

Publicatie beginnerscursussen Deel 1 

In augustus is het aanbod van in september/oktober 2022 of januari 2023 startende beginnerscursus-

sen op de website van het district gepubliceerd met update van cursussen die in januari/februari zou-

den starten bij voldoende deelname.  

 

Kadermiddag bridgedocenten 

In samenwerking met de VBD (Vereniging van Bridge Docenten) werd op 3 december in Zeist een ka-

dermiddag georganiseerd met als onderwerpen 

• Viertallen als wedstrijdvorm in de basiscursus bridge leren 

• Feed back als effectief didactisch hulpmiddel 

• Visie en toekomst van de VBD 

Er waren 36 deelnemers waarvan 11 bridgedocenten uit ons district. 

 

Bevordering viertallen leren in de basiscursus 

Twee presentaties tijdens de kaderdag van 3 december onder het motto  ’Docenten leren hun cursisten 

ook viertallen’   

1. Plan van aanpak van het district Utrecht ter bevordering van de wedstrijdvorm viertallen met twee 

aandachtsgebieden:  

i)   Nieuwe bridgers vertrouwd maken met de wedstrijdvorm viertallen  

ii)  Nog-niet-viertallende clubleden kennis te laten maken met deze wedstrijdvorm 

2. Praktijk-demo van het spelen van een oefenspel in de wedstrijdvorm viertallen met een viertal van 

bridgedocenten uit ons district en een viertal bestuursleden van de VBD 

 

Pilot instapklasse regio Zeist 

Als proef werd aan de voorzitters van de Zeister bridgeclubs aangeboden om mee te doen aan een 

proef met een regionale instapklasse van vier clubs die een halve competitie tegen elkaar spelen met 

16 spellen per wedstrijd op een centrale speellocatie. Centraal stonden daarbij de opleidingsaspecten  

- voorinformatie aan geïnteresseerde clubleden over het waarom van de pilot en de essentie van de  

   wedstrijdvorm viertallen 

- begeleiding tijdens de wedstrijden m.b.t. het plaatsnemen aan de juiste tafel in de juiste richting, het 

   correct invullen van de score per spel op de viertallenbriefjes in bij het uitslaan na de 1e helft en na 

   de 2e helft 

- instrueren van de captains van elk team voor diens verantwoordelijkheid dat zijn team compleet  aan 

  de start verschijnt en dat de scorebriefjes met het eindresultaat worden toegezonden aan de DKL. 

 

Organisatie SPO-programma (spelpeilontwikkeling)  

De diversiteit van speelniveaus maakt het voor kleine en middelgrote clubs moeilijk om op het gebied 

van spelpeilontwikkeling “voor elk wat wils” te bieden. Als vorm van verenigingsondersteuning wil het 

district daarbij helpen door regionaal in het district lesmodules te organiseren voor verschillende speel-

niveaus. District Gooi e.o. deed ook dit jaar weer mee.  

De verwachting dat na de coronaperikelen een SPO-programma weer volop deelnemers zou trekken 

kwam niet uit. In september werd daarom het aantal aangeboden modules teruggebracht naar 4 waar-

voor zich eind oktober 57 deelnemers hadden gemeld, waardoor het programma toch nog bijna kos-

tendekkend kon worden uitgevoerd.  

 

 

 

Martin Slagmolen  

Zeist, 18 maart  2023 
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ALGEMEEN 
Vol goede moed zijn we gestart met het nieuwe seizoen. Geen vuiltje meer aan de 

lucht, maar toch wat voorzichtigheid geboden, want je weet niet of er weer een 
lockdown komt. We besluiten om zo min mogelijk activiteiten te plannen in de 

maanden december en januari; iedereen is toch al druk met Sinterklaas, Kerst- en 
Nieuwjaarsdrives. En dat is goed bevallen. 
In de maand juni kondigen we de parencompetities aan, de inschrijving voor de 

viertallen is al gestart. Helaas ontstaat er begin juli een hardnekkige storing bij de 
inschrijfmodule van MijnNBB, waardoor we tot eind augustus genoodzaakt zijn de 

paren te laten inschrijven via de agenda van het district. Bijna niemand vult de 
gegevens volledig in en het heeft Yordi weken gekost om alles over te hevelen naar 
MijnNBB. Monnikenwerk: mailen, bellen, nogmaals mailen enz. 

Geen fijne periode voor onze DKL, maar, hij heeft het er wederom goed van 
afgebracht. 

De Viertallencompetitie en de Districtsbekercompetitie zijn onder leiding van Christa 
Feddema als vanouds vrijwel zonder hobbels gespeeld. 
 

VIERTALLEN 
Omdat in het voorgaande seizoen nog geen promotie/degradatie heeft kunnen 

plaatsvinden zal ook dit seizoen nog versterkte degradatie moeten plaatsvinden 
teneinde het streven van 6 teams per poule in alle klassen te bereiken. 

Het feit dat er 4 teams uit de Tweede Divisie zijn gedegradeerd maakt het weer iets 
gecompliceerder om deze aantallen te bereiken. 
 

Centrale Avond 
Tijdens de Centrale Avond op 19 april 2023 in het NDC “Den Hommel” in Utrecht waren 

53 teams aanwezig. 
De teams die, vanwege een oneven aantal in hun poule, een bye hadden speelden een 
vriendschappelijke wedstrijd tegen elkaar. 

Het team van BC Hestia, dat in de pilot “Instapklasse Zeist” op de eerste plaats was 
geëindigd speelde op uitnodiging van het District ook een vriendschappelijke wedstrijd 

mee.  
 
Hoofdklasse 

In de Hoofdklasse speelden 14 teams verdeeld over 2 poules. Er werd een volledige 
competitie gespeeld, d.w.z. elk team speelde tegen elk ander team een uit- en 

thuiswedstrijd. 
Poulewinnaars waren: 

Poule A: Star 10 

Anneke Douma, Rudi de Mol, Ad Dieben, Anton Waltman en Rob Rijnders 

Poule B: B3R 

Marvin Lambert, Carola van der Meulen, Cees Nobel, Nico Ernst, Pieter van der Meulen 

sr. en Frank Bobeldijk 

 

Deze teams moesten in een beslissingswedstrijd op 26 april 2023* uitmaken wie zou 

promoveren naar de Tweede Divisie. Na de “reguliere” speeltijd was het gelijk spel, 

waardoor een verlenging noodzakelijk was. De verlenging is uiteindelijk gewonnen door 

B3R die daarmee rechten heeft verworven voor deelname aan de landelijke 

viertallencompetitie in de Tweede Divisie. 

HWH1 en HWH2 speelden tegen elkaar om klasse-behoud; deze wedstrijd is gewonnen 

door HWH1. 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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Eerste klasse 

In de Eerste Klasse speelden 22 teams verdeeld over 4 poules. Ook hier speelde men 

een volledige competitie.  

Poulewinnaars waren: 

Poule A: BCO 6 

Hans Goedkoop, Harrie Claesen, Ignas Haeken, Mark Dekkers en Reggie Schouten 

Poule B: BC Culemborg 

Wim van der Zijden, Letty Pin, Nico Dubbeldam, Peter van den Brink, Robert Jägers en 

Theo Pin 

Poule C: Bod’84 1 

Piet van Liempt, Mariëlla van Niekerk, Nicky op de Weegh, Paul de Wit en Rob Onrust 

Poule D: BC Vianen 1 

Rien Los, Harry van Etten, Jogchum Bakker, Peter van der Hulst en Piet Los 

 

Deze teams moesten in een beslissingswedstrijd op 26 april 2023* uitmaken welke 

twee van de vier teams zouden promoveren naar de Hoofdklasse.  

In een zgn. vierhoek speelden zij 3 wedstrijden van 8 spellen. BC Culemborg en Bod’84 

1 hebben de meeste VP’s gescoord en promoveren daarmee naar de Hoofdklasse. 

 

Tweede klasse 

In de Tweede Klasse speelden 17 teams verdeeld over 3 poules eveneens een volledige 

competitie.  

Poulewinnaars waren: 

Poule A: Bilthoven 2 

Jan Groenewegen, Annelies van der Poel, Minne Sytsema en Peter Sikkema 

Poule B: Bunnik 1 

Carel Vos, Ad van de Griendt, Adri Vergeer en Richard van Schaik 

Poule C: ABCD 1 

Han van Bueren, Gery Verhoeff, Monique Hoekstra en Petra Wristers  

 

Deze teams zijn alle gepromoveerd naar de Eerste Klasse 

 

PROMOTIE/DEGRADATIE VIERTALLEN 

*De promotie-/degradatiewedstrijden van de Viertallencompetitie vonden plaats 26 

april 2023 in het “Dorpshuis” in Austerlitz. 

 

DISTRICTSBEKER 

De Finale van de Districtsbeker werd gespeeld door teams van DS’16 en APIH buiten 

op 26 april 2023 in het “Dorpshuis” in Austerlitz. 

De wedstrijd werd gewonnen door Apih Buiten.  

Voor APIH speelden Ad Cosijn, Maarten de Groot, Han Hoogeveen en Berend 

Moltmaker.  

Voor DS’16 speelden Roel Donker, Simon de Wijs, Carla Groenland en Guy Mendes de 

Leon. 

 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2


Jaarverslag Wedstrijdzaken en Kaderopleidingen 2022-2023  

  
                                                          BIJLAGE 5 - Pagina 3 / 4             

PARENCOMPETITIES 
De algehele leiding was in handen van Yordi Schouten – DKL Parencompetities. 

 
Open parencompetitie 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ferdinand Verwijs.  

De wedstrijden werden op zes zondagmiddagen gespeeld in twee klassen. 

Hoofdklasse  13 paren 

Kampioenen  Nellie Birkhoff en Reggie Schouten 

Eerste klasse 13 paren 

Kampioenen  Henny Benschop en Mies de Haan 

60+ parencompetitie 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Frank Versloot en Harry 

Janssen. 

De wedstrijden werden op zes woensdagen gespeeld in vijf klassen. 

Hoofdklasse  18 paren 

Kampioenen  Dennis Ottevanger en Herman Post 

Eerste klasse 19 paren 

Kampioenen  Willem Alink en Herman Dikkers 

Tweede klasse 14 paren 

Kampioenen  Leo de Leeuw en Joop Quick 

Derde klasse 13 paren 

Kampioenen  Pia Honkoop en Hanneke Wolf 

Vierde klasse 13 paren 

Kampioenen  Anton Bongeraar en Martha van Herwaarden 

Vrouwen parencompetitie 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Bert Schmittmann 

De wedstrijden werden op zes woensdagen gespeeld in één klasse.  

Hoofdklasse  16 paren 

Kampioenen  Conny ten Cate en Agnes Wesseling   

Gemengde parencompetitie 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ludo Schoonen. De 

wedstrijden werden op drie zaterdagen gespeeld in twee klassen. 

Hoofdklasse  14 paren 

Kampioenen  Jan ten Cate en Agnes Wesseling 

Eerste klasse 13 paren 

Kampioenen  Kees de Haas en Jannie van Spronsen 

KADERDAG ARBITERS 

Heeft plaatsgevonden zaterdag 13 mei 2023 in “De Koppeling” in Zeist. 

Er hebben 25 arbiters aan deelgenomen. 

 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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KADEROPLEIDINGEN 

De coördinatie van de kaderopleidingen was in handen van Conny ten Cate. 

De cursus Cluborganisator (CA) heeft in het najaar plaatsgevonden onder leiding van 

Erik Slump (RKL) met 12 deelnemers op zaterdagen in “De Koppeling” in Zeist. 

De kaderopleiding Clubarbiter (CO) vond plaats in maart/april met 7 deelnemers en als 

docent trad op Agatha van Baalen, op doordeweekse middagen, eveneens in “De 

Koppeling”.  

De cursus CO+ wordt in najaar van 2023 verwacht. 

 

TOEKOMSTDRIVE 

De organisatie van Toekomstdrive was in handen van Conny ten Cate en is gespeeld 

zaterdag 22 april 2023 in NDC Den Hommel. 

Onder leiding van Bert Schmittmann deden 70 paren mee, 26 beginnende paren en 42 

gevorderde. 

Er waren 15 begeleiders/docenten aanwezig om de cursisten wegwijs te maken. 

De beginnerslijn is gewonnen door:  

Petra Vane en Bram Vane met 62,52%. 

Bij de gevorderden hebben gewonnen: André van Vugt en Louis Silkens met 68,57%. 

 

MEESTERPUNTEN 

Voor alle districtswedstrijden, zowel bij de viertallencompetitie als bij de 
parencompetities en de districtsbeker, zijn via het NBB-Rekenprogramma door de USS 
de meesterpunten volledig automatisch toegekend. In de parencompetities geschiedde 

dat per zitting. In de viertallencompetities vond toekenning plaats na afloop van de 
gehele competitie op basis van de eindstand, bij een voldoende aantal gespeelde 

wedstrijden. 

 

PUBLICATIE 

Alle informatie is te vinden op onze website 2.bridge.nl 

 

 

 

 

 

 

Mei 2023 

Conny ten Cate 

Secretaris/webmaster 

 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
2.bridge.nl
https://www.nbbclubsites.nl/district/2


District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond

Resultatenrekening 2021 - ultimo 2022 Bijlage 6

per 31-12-2022

begroting ontvangsten uitgaven begroting

2021-2022 2021-2022

18 mnd 18 mnd

NBB-retributie 6.600            4.400            

Kaderopleidingen en -dagen 1.700            1.609            1.659            2.250            

Spelpeilontwikkeling 3.000            4.381            3.907            3.000            

Parencompetities N/A 13.725 9.309            8.753            N/A  11.250

   open paren 2.250            1.950            

   vrouwen paren 2.700            1.800            

   gemengde paren 1.875            1.500            

   senioren paren 6.900            6.000            

Toekomstdrive 200              200              810              500              

Viertallen / districtsbeker 800              974              1.777            1.500            

Boetes/Protestgelden -                  130              700              

Dupliceerwerk derden -                  33                -                  -                   

Rente -                  

ALV & best/vrijw. drive 2.876            1.525            

Bestuurskosten (vergaderen, km's) 1.941            1.000            

Bestuurskosten (secretariaat) 181              425              

Aanschaf materiaal

Materiaal en apparatuur (beheer) 474              

Representatie 30                100              

Betalingsverkeer 283              300              

Reservering jeugd 379              -

Reservering lustrum 1.500            2.250            

Reservering materiaal 375              1.025            

Afschrijving materiaal 809              809              

Tekort/overschot (4.720)          (609)             

Totaal 26.025         21.035         21.035         26.025         

* aanschaf inventaris geactiveerd op de balans

Gijs Mast

penningmeester

2-5-2023



District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond

Balans per 31-12-22 Bijlage 7

18 mnd

MEDIO 2021 ULTIMO 2022

ACTIVA PASSIVA ACTIVA PASSIVA

Inventaris 6750

Banktegoed ING 29906 23594

Kortlopende vorderingen 169 1493

Algemene reserve 20131 18162

Reservering jeugd 621 1000

Reservering lustrum 6000 7500

Reservering materiaal 3000 625

Transitoria juni 2021 323

Kortlopende kosten 4550

30075 30075 31837 31837

* zie inventarislijst

Gijs Mast

penningmeester

2-5-2023

INVENTARISLIJST District Utrecht NBB per 01 januari 2023

dupliceermachine Dealer 4+ incl. koffer 1 4.199,77

beamer incl. kabel en draagtas Benq MX536 1 490,90

laptop met toebehoren ASUS 1 PM

printer met kabel Brother 1 PM

gestickerde boards 712 1.673,27

kratten 8 55,92

stok speelkaarten 800 1.139,20

Aanschafwaarde 7.559,06



Toelichting Jaarrekening/Balans medio 2021-ultimo 2022 
 

         Bijlage 8 
 

 
Algemeen 
De jaarrekening en balans omvatten dit keer een periode van 18 maanden.  

Dit om vanaf 2023 het boekjaar af te stemmen op het kalenderjaar vanwege de 
in werking getreden KOR-regeling (BTW) en hiermee wordt na zo vele jaren ook 

weer aangesloten bij hetgeen hieromtrent statutair is vastgelegd. 
Bovenstaande heeft ook als consequentie dat er voortaan wat betreft de 
activiteiten (SPO, viertallen- en parencompetities) in de boeken sprake zal zijn 

van overlopende activa en passiva.  
Naar verwachting zal dit de leesbaarheid van de jaarcijfers nauwelijks 

beïnvloeden. 
 
Resultatenrekening 

Over het verlengde boekjaar is een negatief resultaat geboekt van € 4.720. 
Het verschil van € 4.000 ten opzichte van de begroting wordt verklaard door een 

(eenmalige) korting op de van de NBB ontvangen retributie en hogere dan 
begrote uitgaven voor ALV, Toekomstdrive en bestuurskosten. 

 
Balans per 31 december 2022 
De Algemene reserve op de balans is tov. medio 2021 gemuteerd met € 1.969 

en is hiermee afgenomen tot € 18.162 . 
Deze mutatie is samengesteld uit het negatief resultaat op het lopende boekjaar 

(€ 4.720, 18 maanden) en een onttrekking uit de Reservering materiaal wegens 
de aanschaf van o.a een dupliceermachine met toebehoren van € 2.750.  
De Reservering materiaal, ultimo 2022 € 625, wordt vanaf 2023 jaarlijks met  

€ 750 aangevuld.  
De overlopende activa (€ 1.249) bestaan uit een nog te vorderen (en inmiddels 

ontvangen) bedrag van District G&O vanwege samenwerking bij SPO. 
De overlopende passiva komen voort uit de nog te betalen kosten voor de 
lopende competities (€ 4.550). 

 
---------------------- 

Algemene reserve 
In de laatste ALV, en ook al eerder, zijn vragen gesteld over de grote algemene 
reserve op de balans. 

Gezien alle onzekerheid over retributie, tanende deelname aan competities en 
toegenomen kosten zaalhuur etc. is het bestuur van mening hier voorlopig een 

afwachtende houding in te nemen en geen beleidsnotitie op te stellen inzake een 
afbouw. De afgelopen jaren is er door allerlei omstandigheden fors op de reserve 
ingeteerd (minus € 3.835 tov medio 2020) en de mogelijkheid bestaat dat deze 

negatieve trend zich in de aankomende jaren nog zal voortzetten.  
Het bestuur stelt voor om de hoogte van de inschrijfgelden te consolideren op 

het huidige niveau waardoor, bij stijgende kosten, de Algemene reserve in de 
aankomende jaren naar verwachting verder zal dalen. Natuurlijk houden we in 
deze de vinger aan de pols.  

 
Gijs Mast 

Penningmeester 
29 april 2023 



District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond

Begroting 2023 Bijlage 9

per 31-12-2022 2023 (12 mnd) 2022 (18 mnd)

ontvangsten uitgaven ontvangsten uitgaven

NBB-retributie 4.000 6.600            

Kaderopleidingen en -dagen 1.600 2.100 1.700            2.250

Spelpeilontwikkeling 3.000 3.000 3.000            3.000

Parencompetities N/A     6.900 N/A     5.800 N/A    13.725 N/A    11.250

   open paren 1.000 1.000 2.250            1.950

   vrouwen paren 750 1.000 2.700            1.800

   gemengde paren 900 800 1.875            1.500

   senioren paren 4.250 3.000 6.900            6.000

Toekomstdrive 700 900 200               500

Viertallen / districtsbeker 800 700 800               1.500

Boetes/Protestgelden PM 700

Dupliceerwerk derden 50 0

Rente PM

ALV & best/vrijw. drive 1.500 1.525

Bestuurskosten (vergaderen, km's) 1.000 1.000

Bestuurskosten (secretariaat) 400 425

Materiaal en apparatuur (beheer) 400

Representatie 100

Betalingsverkeer 200 100

Reservering jeugd 0 300

Reservering lustrum 0 2.250

Reservering materiaal 750 1.025

Afschrijving materiaal 750 809

tekort/overschot -550 -609

17.050 17.050 26.025         26.025

* inschrijvingen + 10%

Gijs Mast

penningmeester

2-5-2023



Toelichting Begroting 2023    
                Bijlage 10 

 

 

Ook voor het boekjaar 2023 is de begroting niet sluitend (minus € 550).  
Het bestuur voorziet een minder negatief scenario dan op grond van het 

resultaat van het afgelopen verlengde boekjaar (minus € 4.720) mag worden 
verwacht.  

Hieraan liggen een aantal zaken ten grondslag o.a.:  
− herstel van de retributie-inkomsten  
− voorgestelde bezuinigingen op de bestuurskosten 

− inschrijfgeld voor deelnemers aan de Toekomstdrive 
− het niet verder uitbreiden van de Reservering lustrum tot een besluit genomen 

is over een datum voor de lustrumviering 
− (korter boekjaar, 12 ipv. 18 maanden) 
In dit kader wordt ook verwezen naar de toelichting op de Algemene reserve. 

 
Voor 2024 verwacht het bestuur geen grote wijzigingen in beschikbare budgetten 

en omzet, zodat het district met een omzet van € 16.000 blijft voldoen aan de 
voorwaarden zoals gesteld binnen de KOR.  
 

Gijs Mast 
Penningmeester 

2 mei 2023 
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Uitslag enquête onder de clubs van het district Utrecht NBB 
 
Het is geen nieuws dat de corona-tijd bij een groot aantal clubs een terugloop in ledental heeft 
veroorzaakt met bijbehorende financiële consequenties. 
Bij een korte navraag (op de bijeenkomst van 4 maart l.l. in Nieuwegein) bleek er toch veel diversiteit in 
de wijze waarop de clubs de draad weer hebben opgepakt.  
Daar er ons inziens lering mogelijk kon worden getrokken uit de door de verschillende clubs gekozen 
strategieën, heeft het bestuur gemeend hierover een korte enquête uit te schrijven, waarvan de 
bevindingen onderstaand met de ALV  worden gedeeld. 
 
percentage clubs dat de enquête heeft ingevuld  39 van de 65 is 60% 
speelmomenten middag/avond/totaal 18/34/62 
 
ledenverlies tov pre-corona gemiddeld 12% (range 0-35%) 
ledenwinst tov dieptepunt corona -10 tot +50% 
 
samenwerking clubs onderling 21/39 
ledenwerving 9 
cursussen  13 
wedstrijden 6 
dupliceren 6 
 
clubs met fusieplannen 3 wel, 1 samenwerking, 35 niet 
clubs waarbij mogelijk opheffing dreigt 3 
hulp van district wenselijk 28 niet, 6 misschien,  
 2 ism NBB, 1 kan zelf hulp bieden 
 
extra kader nodig? 14 wel (6 niet te vinden), 25 niet extra 
extra vrijwilligers nodig? 7 wel (3 niet te vinden), 32 niet extra 
    
welke activiteiten voor ledenbehoud 28 wel, 11 niet 
contact 19 
culinair 13 
speelmomenten 22 
onderwijs 2 
welke activiteiten voor ledenwerving 29 wel, 10 niet 
reclame 14 
samenwerking met (locale) overheid 5 
cursussen 23 
cursussen beginners 19/ vervolg 16/ geen 7 
opvang cursisten na cursus tijdens speelmoment(en) 
subsidie voor ledenwerving 7 wel, 21 niet en 3 bezig 
gesprek club-adviseur district wenselijk? 5 wel/ 16 niet  
 
Samenvattend hebben de antwoordende clubs tijdens corona zo’n 12% van hun leden verloren en zijn de 
meeste weer op de weg terug. Een actieve opstelling van het clubbestuur lijkt hierin een rol van betekenis 
te zijn.  
De onderlinge samenwerking tussen clubs komt her en der (schoorvoetend) op gang, gelukkig is zo’n 70% 
van de clubs op eigen houtje actief op het gebied van ledenbehoud en -werving.  
Het geven van cursussen en het fêteren van leden speelt daarbij een belangrijke rol, zo ook het 
introduceren van een extra speelmoment. Geen van deze initiatieven heeft qua rendement echter de 
voorkeur. 
Het vinden van kader en vrijwilligers verdient aandacht. 
Opvallend bij dit alles is de kleine rol die aan het district(sbestuur) wordt toegedicht. 
 
De volledige uitslag van de enquête is te vinden op onze website bij verslagen of zie Bloemlezing 
  
Conny ten Cate en Gijs Mast 
 

https://2.bridge.nl/387-2/
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BLOEMLEZING 
Wij horen graag uw verhaal, of het een succesverhaal is of juist niet.  
Hoe heeft u bepaalde zaken aangepakt en wat het resultaat? 
Deel uw ervaringen, geef adviezen, zodat anderen ervan kunnen leren! 
 
Eigen clubgebouw met bar in eigen beheer, hierdoor onderlinge band sterk 
Actieve werving 
 
Tip: Zorg ervoor dat de beginnerscursus op dezelfde avond plaatsvindt als de clubavond. De cursisten 
kunnen dan de sfeer proeven en kennismaken met de leden.  
Na afloop van elke donderdagavond blijven bij ons veel leden nog een borrel drinken en regelen wij enkele 
snacks. De cursisten kunnen bij ons aansluitend aan de beginnerscursus en de vervolgcursus een half jaar 
gratis lid worden. Wij regelen dan een c-lijntje en leden die helpen met assisteren.  
Tijdens de perioden dat we niet konden spelen heeft onze voorzitter elke maand alle leden gebeld. Dat is 
door de leden zeer op prijs gesteld.  
 
De afname met 10% heeft meer met leeftijd en ziekte te maken als met corona. 
 
Denken en Doen (samen met BOD'84) is een groot succes (75 deelnemers). Juist via goede adviezen van 
Tom van Wijk en sportpunt Houten. Gemeentelijke subsidie viel wat tegen, afgezet tegen wat andere 
gemeentes doen. Zelf had ik ervaring vanuit D&D 2009, waar ikzelf cursist was. Hebben voorafgaand aan 
de cursus "kennismaking-met-bridge-clinics" gegeven om de mensen warm te maken voor de cursus. 
Werd erg op prijs gesteld, mede ook omdat veel vrijwilligers van de beide clubs de mensen in de zaal 
ondersteunden. Ook nu tijdens de cursus helpen veel vrijwilligers mee als ondersteuner. 
Gratis thuisbridgers uitnodigen leverde tot nu toe 4 spelers op, die wij enthousiast willen maken om lid te 
worden van NBB en van onze club. 
Flyer aangeboden aan dorpsnetwerk 
 
We proberen met de Lekstroom gemeenten een beginnerscursus voor 40-65-ers op te zetten en kunnen 
hierbij steun gebruiken.  
We verwachten dat het ledental nog wat zal toenemen zodat we financieel nog wat zullen verbeteren 
Wij hebben op dit moment aanwas van jongere leden. Momenteel is er geen andere club zoals wij zijn 
binnen het district. Dit klinkt arrogant, maar dat is wel een probleem als de groei zo doorgaat.  
 
We zijn een gezellige club waar veel aandacht is voor cohesie binnen de club: zorgen dat iedereen gezien 
wordt, inschakelen voor klusjes, veel contact door bestuur met leden. Aandacht voor wekelijkse gezellige 
nazit. Ook andere dingen dan bridgen zijn belangrijk. Tijdens de kerstdrive was er livemuziek door leden. 
Na afloop werden kerstliedjes gezongen rondom de vleugel. Verder hebben we een jonge, enthousiaste TC 
(twee jongens van ongeveer 28 jaar). Zij zorgen voor dynamische voortgang en uitslag van de avond. Af en 
toe worden initiatieven genomen, bijvoorbeeld een periode Butler. 
Contact met Gijs Mast gehad. Het succes van ons is een sterke club waar je veel kan leren maar het vooral 
ook gezellig. We richten ons specifiek op jongeren en dat is een andere doelgroep dan de meeste 
bridgeclubs. 
Promotie via Activiteitenmarkt, lokale krant en gemeente hebben geleid tot 2 overvolle cursussen met in 
totaal ca 75 cursisten 
 
We hebben een evenementen commissie ingesteld die leuke dingen bedenkt, zoals zondag bridge met 
lunch, spelletjes zondag ook voor kinderen en kleinkinderen 
De jaarlijkse kroegentocht (en soms zelfs 2 x per jaar) trekt heel veel mensen. En de wekelijkse 
zomerdrives. Daarmee trekken we leden aan, hoewel dat niet helemaal opweegt tegen het aantal mensen 
dat overlijdt 
We houden enquêtes onder de leden om hun behoeftes te peilen. daar uit komt het extra, zeer succesvolle 
speelmoment op dinsdagmiddag voort (i.s.m. BC Utrecht Oost) en het helpt ons bij de komende afweging 
twee speelavonden samen te voegen. Die avonden verlopen meestal in één lijn en leden willen bij grote 
voorkeur met meer lijnen spelen. De ervaring is verder dat leden 'gezelligheid' erg waarderen, zoals een 
hapje en drankje tijdens het spel of na afloop. 
 
Wij hebben een open drive georganiseerd, met de intentie ledenwerving en naamsbekendheid. Veel 
deelnemers, succes! 
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Begin en halverwege het seizoen een stukje in het huis aan huisblad, folders in bibliotheken en 
buurtcentra 
 
We spelen elke maandagavond, buiten feestdagen om. Zomerbridge (= voor iedereentoegankelijk) levert 
nieuwe leden op.  
Vraag van een aantal leden wat het voordeel is van lidmaatschap van de NBB 
 
Het aantal leden is de laatste 3 jaar wel wat minder geworden ( ca10%) door de pandemie konden er ook 
geen activiteiten en evenementen georganiseerd worden. Vorig jaar en ook in dit jaar zijn we aan de gang 
gegaan om het een en ander weer "gezelliger" te maken. Vorig jaar hadden wij een lustrumjaar. Op de 
valreep hebben wij binnen 2 weken een mooie dag georganiseerd waar binnen 3 dagen 95% van onze 
leden (van totaal 93 leden) zich gemeld hebben. In december hebben we een kerstdrive georganiseerd 
waarbij ook introducees konden komen. Een paasdrive met dezelfde bedoeling wordt aanstaande 
maandag 3 april gedaan. We doen dat om bv ook nieuwe leden te werven en de cultuur van onze 
vereniging te proeven. Verder is begin van dit jaar voor 20 leden een cursus spelpeil-verbetering 
georganiseerd. Het betrof leden die vlak voor de pandemie lid zijn geworden en leden die al langer lid zijn 
maar daar ook aan mee wilden doen. De cursus is de leden heel goed bevallen. Momenteel zijn we bezig 
om nieuwe leden te werven (advies daarover zou fijn zijn). Voor de gezelligheid en ook het behouden en 
werven van leden, gaan we na het beëindigen van het bridgejaar eind mei, in de zomer ook bridgeavonden 
of middagen organiseren. Of dat per keer een viertallenspel of "gewoon" paren, zal nog gepeild worden.  
Er zijn voor de mensen, sociaal en open. 
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Aanzet tot 

Beleidsplan bridgedistrict Utrecht 

2023-2027 

   

  

1. Inleiding  

2. Missie en doel  

3. Uitvoering  

4. Externe competities  

5. Opleiding en bijscholing bridgers  

6. Opleiding en bijscholing kader  

7. Clubcompetities aantrekkelijker maken  

8. Jeugdbridge  

9. Communicatie  

  

 

1 Inleiding  

  

Het ombuigen van de trend in de afname van de belangstelling voor de externe 

competities van het district, de interne competities van de clubs en voor het technisch 

en bestuurlijk kader vereist grote inspanningen. Te groot voor de vrijwilligers van de 

districtsbesturen, aangezien de ondersteuning van het NBB-bureau steeds kleiner 

wordt.  

  

District Utrecht kiest ervoor om liever paar bescheiden projecten goed doen dan veel 

wenselijke projecten half.  

Voor wat betreft het streven van de NBB naar een community van alle 500.000 

bridgers in ons land wordt gekozen voor een pragmatische aanpak door deelnemers 

aan districtsactiviteiten die (nog) geen lid zijn van de NBB daarvoor extra te laten 

betalen.  

 

    2    Missie en doel  

  

De missie van het district is bij te dragen aan het ombuigen van de negatieve spiraal 

en samen met de clubs bevorderen dat iedereen die kan en wil (leren) bridgen een 

passende plek (niveau, speelmoment) vindt om te bridgen die bij hem of haar past.   

  

Districtsdoelstelling is het stimuleren en verbinden van zo veel mogelijk bridge-

activiteiten op centraal, regionaal en lokaal niveau door club overstijgende 

samenwerking te stimuleren en positieve ontwikkelingen in de clubs te delen met 

anderen.  
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3  Uitvoering  

  

Om breed uitvoering te geven aan deze doelstelling komt het district middelen tekort. 

Wel kan op een aantal kerngebieden een bijdrage worden gegeven, mits voldoende 

vrijwilligers kunnen worden gemobiliseerd. In de volgende paragrafen worden die 

gebieden benoemd.   

4  Externe competities      

 projectdoelstelling: meer deelname aan externe speelmomenten 

 

 4.1 Viertallen 

4.1.1 Regionale instapklassen ontwikkelen  DKL-V  

vereist: werkgroep vrijwilligers om pilot Zeist uit te rollen 

in het district 

  4.1.2 Jaarlijkse kennismakings- viertallendrive DKL-V 

   4.1.3 Cursisten in de basiscursus ook leren viertallen   OA 

vereist: opname leren viertallen in de NBB-docentenopleiding                    

en structurele nascholing docenten met een NNB-oproep aan                    

alle docenten om deel te nemen aan hands-on workshops                     

4.2 Paren  DKL-P  

Regionale gezelligheidscompetities en eendaagse drives ‘adopteren’ 

   (communiceren, dupliceerservice), bijv. Betuwe beker, Heuvelrug beker, 

   kroegendrives, enz  

         vereist: communicatienetwerk district – clubs, facilitaire ondersteuning, 

   pool van wedstrijdleiders   

 

5   Opleiding en bijscholing bridgers OA      

 projectdoelstelling: doorlopende opleiding en bijscholing    

  

5.2 Nieuwe bridgers: grootschalige projecten met subsidie van betreffende 

gemeente uit fondsen voor eenzaamheidsbestrijding         

vereist: inventarisatie en communicatie van succesvolle clubacties,  

                   zoals in Houten, vastleggen gevolgde procedures   

5.3 Clubbridgers: SPO-programma’s  op districtsniveau         

vereist: voortzetting jaarlijks SPO-programma en stimulering SPO-

programma’s op club of regio niveau 

vereist: inventarisatie en communicatie van succesvolle clubacties,         

zoals DDS  

6    Opleiding en bijscholing kader  KO    

     projectdoelstelling: doorlopende opleiding en bijscholing 

 

       Creëren CO-CA-+, nascholing arbiters    

       vereist: voortzetting programma kaderopleidingen  
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7 Clubcompetities aantrekkelijker maken CA 

projectdoelstelling: clubs stimuleren om dynamiek te brengen in clubactiviteiten, 

afgestemd op wensen leden  

  - kortere avondsessies  

   - meer aandacht voor middagbridge  

   - meer aandacht voor wedstrijdvorm viertallen 

  vereist: inventarisatie en communicatie van succesvolle clubacties  

 

8  Jeugdbridge    

projectdoelstelling: meer jeugd aan het bridgen krijgen  

vereist: naast  inventarisatie en communicatie van lopende jeugdbridge  projecten 

‘vrijwilligers’ om jeugdlessen te verzorgen  

 

9  Communicatie  webmaster  

projectdoelstelling: imagoverbetering intern en extern  

9.1  Website district  ook voor regio-activiteiten   

  vereist: districtswebsite deels inrichten als digitale bridgekrant  

9.2  Regio/lokale media   

Waarom wel elke week artikelen over sociaal /cultuur/sport activiteiten en 

personages en nooit over bridge?   

vereist: relatie opbouwen met locale pers (b.v. zoals in De Bilt)  
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Bridgeclub DDS heeft twee agendapunten, dan wel bespreekpunten 

 

1.. Kunnen we Ruitenboer toernooi terug krijgen? 

 

Groot gemis onder onze leden. Mag het geen Ruitenboer meer zijn, dan stellen wij 

een  RuitenVrouw toernooi voor. 

 

2.. De website 

 

Herhaaldeijk is bij de bond aangedrongen op verbeteren van de website. O.a. bij de laatste 

twee ALV’s bij de districtsbijeenkomst voor kader eerder dit jaar en de bond weigert ons 

inziens hieraan te werken, ondanks de vele verzoeken. Wat kunnen wij eraan doen? Hoe 

lossen andere clubs dit op? 

 

 

Een aantal van onze punten zijn b.v. 

 

Aan/afmeld service 

Niet kunnen zien of je bent aan/afgemeld voor de clubavond. 

Geen (e-mail) bericht wanneer je je afmeldt. Dus ook de partner weet niet of er al is afgemeld. 

Niet kunnen aangeven wat de reden van afmelden is  

Niet kunnen aangeven dat je partner evt wel beschikbaar is. 

Leden kunnen daarmee niet actief op zoek naar een beschikbare partner voor de avond 

Op deze manier blijft heel veel werk bij de indelers die op creatieve manier geappt, gebeld 

gemaild worden en draaien overuren.  

Contacten indelers/wedstrijdleider 

Niet makkelijk zichtbaar wie WL en indelers zijn (niet automatisch zichtbaar in de agenda). 

Bij aanmaken van de agenda-activiteit kan de aanmaker van het agenda-item geen vinkjes 

zetten, iedere activiteit de betreffende WL zelf inloggen en vinkjes zetten. Dat gebeurt in de 

praktijk dus niet.   

Invallers 

Geen mogelijkheid om actueel te zien wie er mogelijk als invaller beschikbaar is. 

Niet iedereen wil als invaller vermeld staan. Echter als je weet dat een paar verhinderd is 

omdat 1 speler er niet is, kun je de andere speler alsnog benaderen. Dit is een heel veel 

voorkomende situatie die nu omslachtig door de indelers opgelost moet worden 
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Agenda-optie 

Zeer omslachtig aanmaken (dat vereist handigheid die slechts enkele leden zich hebben eigen 

gemaakt) 

Onhandig dat bij “Beheer evenementen” de nieuwste evenementen achteraan staan. 

Geen handig jaaroverzicht van de agenda, nu alleen een heel omslachtige lijst. We zouden een 

actueel jaarprogramma op een lijst willen met per dag wie de indeler/WL en arbiter is die 

door meerdere mensen uit de TC en bestuur kan worden ingevuld.  

Menu items toevoegen 

Een standaard menu item met lidmaatschap, financieel, etc ontbreekt ook op de website en 

moeten we zelf nog ergens toevoegen.   

Een standaard menu item met daarin b.v. Wedstrijdregelement en evt statuten/huishoudelijk 

regelement zou zeer handig zijn. 

  

Opmaak/berichten 

Er zijn vragen over o.a. gebruik van mediabestanden (plaatjes/foto’s) door de webmaster. 

 

 

Hartelijke groet, 

 

Joke Ederveen 

Voorzitter DDS 
 


